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MØTEPROTOKOLL 
RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE 

 
 

Møtedato: 14.12.2020 
Møtestad: Kommunestyresalen, Heradshuset 
Møtetid: 10:30 - 11:45 
 
 
 
 

Møtedeltakarar: 
  

Medlemmer Parti Rolle 

Evy Beate Kvamme SV Nestleiar 

Ida Carlsen Eide Aabrek  Medlem 

Frode Brekke  Medlem 

  
 

Forfall Parti Møtande varamedlem 

Ole-Anders Brekkhus AP  
 

 
 
Andre møtande: 
Solrun Hauglum, sekretær og kommunalsjef helse og omsorg 
Kenneth Stokke, økonomisjef, var til stades og orienterte under sak 18/2020. 

 

 
 
 

Saksliste 
 
SAKSNR TITTEL 

 
14/2020 GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE 

15/2020 GODKJENNING AV MØTEPROTOKOLL 

16/2020 DRØFTINGAR/ORIENTERINGAR 

17/2020 LEVE HEILE LIVET OG ALDERSVENLEG SAMFUNN 

18/2020 FRAMLEGG TIL BUDSJETT 2021 - UTTALE 
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14/2020: GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Innkalling og saksliste vert godkjent. 
 
Råd for menneske med nedsett funksjonsevne  14.12.2020 
 
Behandling: 
 
 
RFF - sak 14/2020 Vedtak/Tilråding: 
 
Innkalling og saksliste vert godkjent. 

 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
15/2020: GODKJENNING AV MØTEPROTOKOLL 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Protokollen vert godkjent slik han ligg føre. 
 
Råd for menneske med nedsett funksjonsevne  14.12.2020 
 
Behandling: 
 
 
RFF - sak 15/2020 Vedtak/Tilråding: 
 
Protokollen vert godkjent slik han ligg føre.  

 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
16/2020: DRØFTINGAR/ORIENTERINGAR 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Saka vert teke til orientering. 
 
Råd for menneske med nedsett funksjonsevne  14.12.2020 
 
Behandling: 
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Kommunalsjef Solrun Hauglum orienterte om at kommunen har sendt søknad til Husbanken om 
tilskot til helse- og omsorgsbygg på Jamne på Vaksdal. 
 
RFF - sak 16/2020 Vedtak/Tilråding: 
 
Saka vert teke til orientering. 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
17/2020: LEVE HEILE LIVET OG ALDERSVENLEG SAMFUNN 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Utvalet/rådet tek saka til orientering og har følgjande innspel til vidare prosess: 
 
Levekårsutvalet  10.11.2020 
 
Behandling: 
Kommunalsjef for helse og omsorg Solrun Hauglum orienterte om saka. 
 
Utvalet drøfta saka. 
 
Amalie Johnsen Lunde, H la fram følgjande innspel til vidare prosess i arbeidet: 
Bruke dei eksempla som er i reforma frå andre kommunar og tilpassa dei til lokale forhold. 
Arrangere innspelsmøter/folkemøte for å få inn innspel frå innbyggjarar. 
Arbeida på tvers av sektorane. 
Arrangera dialogmøte om planen med deltakarar frå politisk, administrativt og tillitsvalt nivå. 
Leggje spesielt fokus på dei lågare trinna i innsatstrappa for å styrka dei. 
 
Amalie Johnsen Lunde, H sitt framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke 
 
LEV - sak 31/2020 Vedtak/Tilråding: 
 
Utvalet tek saka til orientering og har følgjande innspel til vidare prosess: 
Bruke dei eksempla som er i reforma frå andre kommunar og tilpassa dei til lokale forhold. 
Arrangere innspelsmøter/folkemøte for å få inn innspel frå innbyggjarar. 
Arbeida på tvers av sektorane. 
Arrangera dialogmøte om planen med deltakarar frå politisk, administrativt og tillitsvalt nivå. 
Leggje spesielt fokus på dei lågare trinna i innsatstrappa for å styrka dei. 
 
 
Råd for menneske med nedsett funksjonsevne  14.12.2020 
 
Behandling: 
 
 
RFF - sak 17/2020 Vedtak/Tilråding: 
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Råd for menneske med nedsett funksjonsevne tek saka til orientering og støttar vedtaket frå 
Levekårsutvalet. 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
18/2020: FRAMLEGG TIL BUDSJETT 2021 - UTTALE 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Utvalet tek saka til orientering og gjev følgjande innspel: 
 
Administrasjonsutvalet  01.12.2020 
 
Behandling: 
Lillian Seim, Fagforbundet la fram følgjande innspel: 
 
Administrasjonsutvalet understreker at det er viktig at arbeidstakarorganisasjonane blir involvert så 
tidleg som mogleg ved omorganisering eller andre tiltak som følge av budsjettet. 
Administrasjonsutvalet meiner at ingen skal seiast opp som følge av innsparingar eller 
omorganisering. 
 
 
Erlend Hesjedal-Johannessen, H, la fram følgjande innspel: 
 
Administrasjonsutvalet understreker at det er viktig at arbeidstakarorganisasjonane blir involvert så 
tidleg som mogleg ved omorganisering eller andre tiltak som følge av budsjettet. 
 
Utvalet drøfta saka. 
 
Røysting 
Utvalet vedtok samrøystes å ta saka til orientering. 
 
Fagforbundet sitt innspel vart sett opp mot Høgre sitt innspel. 
 
Fagforbundet sitt innspel fekk 7 stemmer (Hege Eide Vik, SP, Kjartan Haugsnes, SV, Thor Andersen, 
AP, Ståle Hesjedal, AP, Lillian Seim, Fagforbundet, Magne Hestad, Fagforbundet, Marianne Foss  
Borge, Utdanningsforbundet), og vart vedteke lagt som uttale. 
 
Høgre sitt innspel fekk 3 stemmer (Erlend Hesjedal-Johannessen, Trond Olav Magnussen, H, og Boris 
Groth, Frp), og falt. 
 
ADM - sak 15/2020 Vedtak/Tilråding: 
 
Utvalet tek saka til orientering og gjev følgjande innspel: 
 
Administrasjonsutvalet understreker at det er viktig at arbeidstakarorganisasjonane blir involvert så 
tidleg som mogleg ved omorganisering eller andre tiltak som følge av budsjettet. 
Administrasjonsutvalet meiner at ingen skal seiast opp som følge av innsparingar eller 
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omorganisering. 
 
Arbeidsmiljøutvalet  08.12.2020 
 
Behandling: 
Framlegg frå hovudverneobod: 
Budsjettet for 2021 er stramt  - og utgiftene våre vil auke. 
Ved omstillingar grunna sparing – og ved omstillingar generelt - skal ein så tidleg som mogleg 
involvera dei tillitsvalde og vernetenesta – og det er viktig at konsekvensane av dette vert kartlagt på 
den enkelte tenestestad.  
Ved nedtrekk i stillingar etter naturleg avgang, skal dette drøftast med tillitsvalde - og verneomboda 
bør vera ein del av prosessen. Vaksdal kommune skal ha eit godt fysisk og psykososialt arbeidsmiljø. 
Dette inneber forutsigbarhet og tryggleik for dei tilsette.  
 
Framlegget er samrøystes vedtatt. 
 
 
AMU - sak 17/2020 Vedtak/Tilråding: 
 
Utvalet tek saka til orientering og gjev følgjande innspel: 
Budsjettet for 2021 er stramt - og utgiftene våre vil auke. Ved omstillingar grunna sparing - og ved 
omstillingar generelt - skal ein så tidleg som mogeleg involvera dei tillitsvalde og vernetenesta. Det er 
viktig at konsekvensane av dette vert kartlagt på den enkelte tenestestad. 
Ved nedtrekk i stillingar etter naturleg avgang, skal dette drøftast med tillitsvalde - og verneomboda 
bør vera del av prosessen. Vaksdal kommune skal ha eit godt fysisk og psykososialt arbeidsmiljø. 
Dette inneber forutsigbarhet og tryggleik for dei tilsette. 
 
 
Levekårsutvalet  08.12.2020 
 
Behandling: 
Kommunalsjef for oppvekst orienterte om framlegg til budsjett for sitt tenesteområde. Utvalet fekk 
orientering frå kommunalsjefen for helse og omsorg Solrun Hauglum i førre møte. 
 
Utvalet drøfta saka. 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke 
 
LEV - sak 35/2020 Vedtak/Tilråding: 
 
Utvalet tek saka til orientering. 
 
Ungdomsrådet  08.12.2020 
 
Behandling: 
 
 
UNG - sak 19/2020 Vedtak/Tilråding: 
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Ungdomsrådet tek saka til orientering 
 
Råd for menneske med nedsett funksjonsevne  14.12.2020 
 
Behandling: 
 
 
RFF - sak 18/2020 Vedtak/Tilråding: 
 
Råd for menneske med nedsett funksjonsevne tek saka til orientering. 
 
 
Eldrerådet  14.12.2020 
 
Behandling: 
 
 
ELD - sak 26/2020 Vedtak/Tilråding: 
 
Eldrerådet tek saka til orientering og gjev følgjande innspel:  
 
- Eldrerådet støttar Brukarutvalet for institusjonane sitt vedtak og innspel til budsjett 2021. – 
Eldrerådet ber om at det vert sett av midlar til vedlikehald og opprusting av turstiar for å nå målet 
om aldersvenleg og universelt tilrettelagt samfunn. 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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Eventuelt: 
· Rådet ber sekretær ta ny kontakt med Samfunnsutvikling angåande manglande ljos ved 

Dalehallen. 
· Vimplar og plakatar i Gatå på Dale kan vera eit problem for framkommelegheit. 
· Status i saka om pasientreiser vart etterspurt. Ordførar og rådmann har delteke i møte med 

Helseforetaket og andre kommunar utan avtale. Det er informert om at Helseforetaket lyser 
ut nytt anbod.  

· Rådet ønskjer at avdelingsleiar eller kommunalsjef frå Samfunnsutvikling kjem på neste møte 
og orienterar om status og framdrift i bygningsmessige endringar i Elvevegen for å flytta 
dagsenter frå AO-senteret. 
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